
Referat af Besøg på ISI Idrætsskolerne Ikast april 2014 

31 medlemmer havde tilmeldt sig besøget på ISI. 
 
Forstander Torben Østergaard bød velkommen. 
 

Han fortalte om den store "turn a round" de har været igennem - grundet skrantende økonomi. 
De ser nu fremad og der er overbooket de næste år, hvilket er meget positivt. 
 
Idrætshøjskolen giver endnu ikke overskud, så der er det næste projekt. 
 
Der skal bygges til i baggården, for at skabe de rigtige rammer, så det er det næste byggeprojekt. 
 

ISI og omgivelserne er helt unikt. Det er nemlig det eneste sted i landet, hvor alt findes indenfor 500 
meter; hal, golf, fodbold, skoler, beachvolley , basket og badminton. 
 
Der er dog ønske om endnu en hal. 

 
Vi blev bespist med en dejlig middag, bestående af bøf med kartofler, løgsovs og diverse tilbehør. 
Dertil kaffe og kage. 

 
Køkkenet bespiser i øvrigt 400 personer om dagen. 
 
Bedømmelsesgennemsnit: 3 

Deltog ikke 

56

% 
(15
) 

 

1. Dårligt 
arrangement - 
ligger under 
forventninger og 
standard til et 
Klubbenarrangemen
t 

4% 
(1)  

2. Lever ikke helt 
op til 
forventningerne til 
et arrangement i 
Klubben regi 

0% 
()  

3. Et godt 
arrangement, det 
absolut var værd at 
bruge en aften på 

33

% 
(9) 

 

4. Et arrangement 
ud over det 
sædvanlige, med 
overraskelsemomen
ter og stor 
oplevelsesværdi 

7% 
(2)  

5 . Den ultimative 
oplevelse - et 
overraskende og 
fornyende 
arrangement 

0% 

()  

Ref: Lars Nissen. 

 


